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با   : فرد  حیدری  سجاد 
نزدیک شدن به تعطیلی 
مدارس، داشتن شهربازی 
استاندارد  و  مناسب 
شهروندان  خواسته 
دانش  والدین  بخصوص 
مناسب،  سبز  فضای  است.  آموزان 
دستگاههای بازی استاندارد، امنیت محیط، 
و فروشگاههای فعال در  بهداشت محیط 
شهربازی و موارد دیگر از جمله خواسته 

های شهروندان است.

قدیمی بودن دستگاه های شهربازی 
 رضایی یکی از شهروندان در این رابطه بیان 
است  تعطیل  شهربازی  حاضر  حال  در  کرد: 
به احتمال زیاد در تابستان فعال می شود، اما 
نبودن  استاندارد  دارد  اهمیت  که  موضوعی 
وسایل فعلی شهربازی است از زمان قدیم اکثر 
این وسایل بودند و با توجه به شهربازی های 
استاندارد  که  است  مشخص  بزرگ  شهرهای 

نیستند. 
از  انتقاد  با  شهروندان  از  دیگر  یکی  فرهادی 
این که کودکان این شهر از وسایل بازی خوب 
است  می افزاید: چند سال  مدرن محرومند،  و 
تفریحی  فضای  می دهند،  قول  مسئولان  که 
و... آماده می کنند اما خبری نیست، محوطه 
اگر  و  نشده  اندازی  راه  و  تاریک  شهربازی که 
هم راه اندازی شود، دستگاه ها غیر استاندارد و 
قدیمی هستند.  این همشهری ادامه می دهد: 
راهکاری که مسئولان شهری باید انجام دهند 
راه اندازی و روشن کردن شهربازی هستند و 
و  بردارند  را  این تجهیزات قدیمی و فرسوده  
وسایل بهتر و مناسب تر در آن راه اندازی کنند. 

نداشتن حصار و امنیت

در زمینه وضعیت شهربازی شاهد گزارش های 
میدانی  بازدید  طی  نوعی  به  هستیم  مردمی 
انجام شده این فضا به دلیل عدم داشتن حصار و 
خاموش بودن محیط آن فضای نامناسبی برای 
شهرندان است، به نوعی یکی از شهروندان در 
این رابطه گفت: شهربازی که تعطیل است و 
شهرداری باید محیط آن را روشن می گذاشت 
چون مجاور بودن آن به پارک مسافر و حضور 
امنیت دارد.   به  نیاز  این منطقه  شهروندان در 
اوادامه داد:  شهربازی به دلیل نزدیک بودن به 
پارک  و خیابان پرُتردد و شلوغ شهر قرار دارد و 
در حال حاضر به دلیل عدم روشنایی  در زمان 
بسیار  امنیت  ویژه کودکان،  به  حضور خانواده 

کمی دارد.

شهربازی سیرجان جابه جا می شود
تورج  این  از  پیش 
صادقی، معاون خدمات 
شهرداری  شهر 
کرده  اعلام  سیرجان 
بود: »شهربازی قدیمی 
زودی  به  سیرجان 
جابجا و به روز می  شود 
شهربازی  امکانات  و 

استانداردهای  باید طبق  و  کنونی قدیمی ست 
شهربازی ها  حاضر  حال  در  شود.  طراحی  روز 
سرپوشیده  صورت  به  روز  تکنولوژی  براساس 
و روباز جهت استفاده در فصول مختلف سال 
طراحی می شوند. در سیرجان نیز شهربازی روباز 
و سرپوشیده با امکانات و تکنولوژی های به روز 
تامین  زمین شهربازی  که  احداث خواهد شد 
قرار  مشاور  توسط  طراحی  مرحله  در  و  شده 
گرفته و مدیر پروژه مشخص شده است اما باید 
مجوزهای لازم از ادارات مختلف گرفته شود. « 

شهربازی  برای  کرد:  بیان  رابطه  همین  در  او 
هستیم چون  لازم  مجوزهای  دنبال  به  جدید 
برخی از مجوزها در مرکز استان و بعضا کشور 

صادر می شودو در حال پیگیری هستیم. 

تاییدیه  به  ملزم  شهربازی  دستگاههای 
استاندارد هستند

پور  رسول  مهندس 
سیما  معاون  مهدی، 
و منظر و فضای سبز 
سیرجان  شهرداری 
برنامه  خصوص  در 
برای  شهرداری  های 
بیان  قدیم  شهربازی 
دستگاه  مزایده  کرد: 

ها در سامانه بارگزاری شده و افرادی که قصد 
فعالیت دارند می توانند در مزایده شرکت کنند 
آغاز  را  فعالیت خود  برنده شدن  در صورت  و 

کنند.
او در ادامه در پاسخ به این سوال که خیلی از 
استانداردهای  و  است  قدیمی  ها  دستگاه  این 
ترین  مهم  از  یکی  داشت:  بیان  ندارد،  را  لازم 

آیتم های ما بحث استاندارد وسایل شهربازی 
است و افرادی که در مزایده برنده می شوند باید 
مجوزهای لازم از اداره استاندارد کسب کنند تا 

بتوانند فعالیت کنند. 
پورمهدی پیرامون این موضع که چرا محوطه 
قسمت  این  افزود:  ندارد،  روشنایی  شهربازی 
تحویل پیمانکار است اما یکی از دلایل که روشن 
نیست منتظر نتیحه مزایده هستیم و به محض 
شروع فعالیت شهربازی روشنایی آن انجام می 

شود.

گرفته  ها  دستگاه  استاندارد  مجوز  باید 
شود

حجت کاظمی، رئیس 
فرهنگی  کمیسیون 
این  با  رابطه  در  شورا 
داشت:  بیان  موضوع 
اهمیت  به  توجه  با 
شهروندان  دسترسی 
تفریحی  فضای  به 

راه اندازی شهربازی فعلی یک ضرورت است و 
این موضوع در جلسات شورای شهر مطرح شده 

است  و قرار بر این است که مزایده گذاشته شود 
و پس از مشخص شدن آن شهربازی راه اندازی 
موضوعات  در  ما  افزود:  در  ادامه  در  او  شود. 
مختلف این موضوع را بررسی کردیم و با توجه 
به این که هدف در حوزه ترافیک تمرکز زادیی 
بود، باید در محلات فضای تفریحی مناسبی در 
پارک ها ایجاد کنیم که شهروندان دسترسی 
راحت تر به اماکن تفریحی و پارک ها داشته 
باشند از طرفی از حجم ترافیک در برخی نقاط 

شهر کم شود. 
در  شهر  شورای  فرهنگی  کمیسیون  رئیس 
خصوص استاندارد بودن وسایل شهربازی تاکید 
کرد: در جلساتی که برگزار شد یکی از خواسته 
شروع  برای  که  بود  این  شهر  شورای  اعضای 
کار شهربازی باید مجوز از اداره استاندارد برای 

فعالیت هر دستگاه بازی گرفته شود. 

به  شهربازی  نوسازی  شهرداری،  اولویت 
جای ایجاد شهربازی جدید است

به عقیده کارشناسان نوسازی شهربازی ها، یک 
فرصت دیگر برای حفظ سرمایه های شهرداری 
شهربازی  قدمت  به  توجه  با  واقع   است  در 
به  نزدیک  می دهد  نشان  بررسی ها  سیرجان 
غیر  و  قدیمی  شهربازی    در  وسایل  از  نیمی 
استاندارد هستند  و به نوسازی و حفظ امنیت 
و سرمایه های شهرداری نیاز دارند. نکته مهمی 
که باید به آن اشاره کرد، این است که کمتر 
خانواده  ای  برای گذراندن اوقات فراغت خود 
در شهربازی یا پارک، به استاندارد بودن وسایل 
بازی آن توجه می کند و اساساً امکان شناسایی 
خانواده ها  توسط  معیوب  یا  استاندارد  وسایل 
وجود ندارد. این به این معنی است که توجه 
به استاندارد وسایل بازی باید از سوی مسئولان 

شهری صورت پذیرد.

گزارشی از وضعیت شهربازی با نزدیک شدن به تعطیلی مدارس؛

سیرجان، شهری بدون شهربازی مناسب 
با اعضای شورای  انتظامی استان در نشست  گروه خبر: فرمانده 
برای  باید  همگی  گفت:  سیرجان  اجرایی  نهادهای  و  ترافیک 
پیشگیری از تصادفات با کار سریع و جهادی برای حفظ جان افراد 

جامعه تلاش کنیم.
فرمانده انتظامی استان در سفر به سیرجان در نشست مشترک 
و  فرماندار   ، امام جمعه  با حضور  که  ترافیک  شورای  اعضای  با 
تعدادی از روسای ادارات و نهادهای اجرایی سیرجان برگزار شد با 
تقدیر از اعضا و مدیران اجرایی شهرستان سیرجان که در راستای 
برنامه ریزی برای کاهش سوانح رانندگی همکاری داشتند گفت: 
کاهش سوانح رانندگی و تصادفات به خصوص در ایام تعطیلات 
)مدظله  مقام معظم رهبری  از دغدغه های موکد  یکی  نوروزی 
العالی( است که به حداقل رساندن جان باختن تصادفات تاکید 

دارند.
و  ها  انسان  جان  حفظ  مسئله  له  معظمه  دغدغه   : افزود  وی 
انجام  با  امر مهم را  این  از تصادفات رانندگی است و  پیشگیری 
امکانات موجود در کشور به  از تمام  کارهای جهادی و استفاده 

عهده فرا جا گذاشته اند.
سردار ناظری در این نشست با اشاره به تاکیدات فرمانده فراجا 
بر کاهش تصادفات و تلفات جاده ای در تعطیلات نوروزی امسال 
برابر منویات مقام معظم رهبری ) مدظله العالی (گفت : اجرای 
و  کارگیری گروهای جهادی  به  و  ایده خلاقانه در سطح کشور 
استفاده از این ظرفیت و همکاری آنان با پلیس راه در جاده ها 
در کنار ماموران پلیس در کاهش تصادفات تاثیرگذار شد و با رفع 
دغدغه مسئولان ، شرایط کاهش تصادفات در سطح استان کرمان 

فراهم شده است .
وی در ادامه با تاکید بر برنامه ریزی و همکاری بین بخشی همه 
فرهنگی  و  زیرساختی  علمی،  برنامه ریزی  برای  نهادها  و  ادارات 
مناسب در کاهش تصادفات خاطرنشان کرد : باید از همه ظرفیت 
های اقتصادی و امکانات موجود استفاده و جاده ها اصلاح شوند تا 

سوانح رانندگی کاهش یابد.
فرمانده انتظامی استان کرمان بیان کرد: با توجه به پتانسیل های 
گسترده و مختلفی که در حوزه های علمی ،صنعتی و معدنی در 
شهرستان سیرجان وجود دارد باید برنامه ریزی بر اساس مرتفع 

نمودن مشکلات محل های حادثه خیز در جاده های انجام شود.
و  خوب  اقدامات  اینکه  به  اشاره  با  ادامه  در  ناظری  در  سردار 
بین بخشی مناسبی با استفاده از ظرفیت گروه های جهادی در 
تعطیلات نوروزی امسال در شهرستان سیرجان انجام شده است؛ 
تصریح کرد: کاهش تصادفات در تعطیلات نوروزی ۱۴۰۲ در کنار 
اقدامات مناسب در  از  افزایش تردد ها و مسافرت های نوروزی 

سطح استان بود.
استفاده  و  ریزی  برنامه  از  پایان  در  استان  انتظامی  ارشد  مقام 
راه در  پلیس  پاسگاه  اندازی ۳  راه  برای  از ظرفیت های متعدد 
محورهای مواصلاتی شهرستان سیرجان خبر داد و تلاش برای 
را  مردم  آرامش  و  امنیت  جان  حفظ  در  همکاری  و  همراهی 

خواستار شد.

سردار ناظری، فرمانده انتظامی استان:
تلاش برای پیشگیری از تصادفات 
و حفظ جان سرمایه های انسانی 

گروه خبر: به مناسبت سالروز تاسیس بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی به فرمان حضرت امام خمینی )ره( در۲۱فروردین 
ماه سال58،رئیس و کارکنان بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
با دکتر یعقوبی پور فرماندار سیرجان دیدار و طی نشستی 
مسائل ومشکلات روستاهای شهرستان رابررسی وضمن آشنا 
شدن با موانع و مشکلات، تصمیمات وبرنامه ریزی لازم اتخاذ 

شد.
فرماندار ویژه سیرجان گفت : بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
سطح  در  اخیر  سال  چند  در  را  خوبی  بسیار  اقدامات 
شهرستان انجام داده است و نقش بسزایی در عمران ، توسعه 

و آبادانی روستاها داشته و عملکرد آن قابل توجه است.
مسکن  ساخت  لزوم  بر  تأکید  با  پور  یعقوبی  دکتر 

وری  بهره  افزایش  هدف  با  کرد:  کارگری،تصریح 
کارگران،کاهش هزینه های واحد های تولیدی و صنعتی و 
مقابله با مهاجرت به شهر ها،از اجرای طرح واگذاری مسکن 
کارگری در مجاورت واحد های تولیدی و صنعتی شهرهای 
اقماری استقبال و حمایت خواهیم کرد تا عدم رعایت معادله 
تولید مسکن و رشد جمعیت نیرو در صنعت،موجب به وجود 

آمدن مشکلات و معضلاتی که امروز شهر سیرجان با آن 
مواجه است را در شهرهای اقماری شاهد نباشیم.

نیز  بنیاد مسکن شهرستان سیرجان  بهنام سلاجقه مدیر 
روستایی  های  پروژه  پیشرفت  وضعیت  از  جامعی  گزارش 
و شهری و برنامه های آتی این مجموعه ارائه کرد و گفت: 
،بهسازی  روستاها  در  زمین  ،تامین  روستایی  سند  صدور 
روستاها ،پرداخت تسهیلات قرض الحسنه ساخت مسکن در 
روستاها و شهرهای زیر ۲5۰۰۰ نفر ، ساخت ۲۲۰۰ واحد 
مسکن طرح نهضت ملی از اقدامات جهادی بنیاد مسکن در 

این شهرستان می باشد.

فرماندار سیرجان در دیدار با رئیس و کارکنان بنیاد مسکن شهرستان اعلام کرد:
مسکن اولویت نخست دولت و مردم است 


